
 

 

 
Motion angående VA-utbyggnaden 
 
VA-utbyggnaden på framför allt Rådmansö har diskuterats livligt i kommunen det senaste året,  
som en följd av att konsekvenserna för berörda fastighetsägare blivit tydliga. Anslutningsavgifter  
på hundratusentals kronor drabbar många, vilket riskerar driva boende från hus och hem. 
 
Moderaterna menar att kommunen måste agera för att lösa den uppkomna situationen, och hitta 
lösningar som är miljömässigt bra. Vår uppfattning är: 

- att de fastighetsägare som inte vill ansluta sig till kommunalt VA ska undantas från tvångs-
anslutning och tillhörande avgifter för anslutning och löpande abonnemang 

- att de fastighetsägare som avsäger sig kommunalt VA måste uppfylla kraven för godkänt 
avlopp alternativt skyndsamt anordna sådant 

- att de fastighetsägare som avsäger sig kommunalt VA ska ansvara för sin egen vatten-
försörjning. 

 
Eftersom entreprenaden pågår nu och rör grävs fram till tomtgräns, bör en fastighetsägare som så 
önskar kunna ansluta sin fastighet till kommunalt VA vid en senare tidpunkt till den anslutningsavgift 
som gäller då. 

 
Ovanstående menar vi moderater är en bra lösning miljömässigt, som ger lägre risk för störningar i 
infrastrukturen. Dessutom innebär vår linje att ingen behöver lämna sitt hem eller fritidsbostad på 
grund av VA-utbyggnaden eller, om det inte går att sälja inom rimlig tid, hamna hos Kronofogden. 
  
Kostnaden för entreprenaden kommer inte att generera lika mycket intäkter då färre ansluter sig, 
men vi anser det viktigare att fastighetsägarna ska kunna bo kvar. Därmed är vi beredda att 
finansiera en lösning enligt ovanstående. Vi vill nu att ovanstående skyndsamt utreds och att 
fullmäktige får ett förslag att ta ställning till. 
 
 
Undertecknad föreslår kommunfullmäktige besluta: 
 
 
att besluta om förändringar gällande VA-utbyggnaden i enlighet med punkterna ovan. 
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